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ACTA DE LA JUNTA DE CENTRE DE LA FCHS 
 
Número:  4-18 
Data:  13 de juny de 2018 
Durada:  de les 10 h a les 10.45 h 
Lloc:  sala de graus Germà Colón 

Assisteixen a la reunió 
Equip de Deganat: 
Andreu Casero Ripollés, degà de la FCHS 
Franciso Javier Vellón Lahoz, secretari de la FCHS 
Patricia Salazar Campillo, vicedegana de Grau i Màsters de la FCHS 
Esther Monzó Nebot, vicedegana d’Infraestructures i planificació estratègica de la FCHS 
Kim Schulte, vicedegà del grau en Traducció i Interpretació 
Paula Escobedo Peiró, vicedegana del grau en Mestre o Mestra d’Educació Primària 
Carles Rabassa Vaquer, vicedegà del grau en Història i Patrimoni 
Mónica Velando Casanova, vicedegana del grau Humanitats: Estudis Interculturals 
Susana Miquel Segarra, vicedegana del grau en Publicitat i Relacions Públiques  
Roberto Arnau Roselló, vicedegà del grau en Comunicació Audiovisual 
Hugo Doménech Fabregat, vicedegà del grau de Periodisme 
Pilar Ezpeleta Piorno, directora del Departament de Traducció i Comunicació 
Ignasi Navarro Ferrando, director del Departament d’Estudis Anglesos 
Tomás Martínez Romero, director del Departament de Filologia i Cultures Europees  
Javier Marzal Felici, director del Departament de Ciències de la Comunicació 
Víctor Mínguez Cornelles, director Departament d’Història Geografia i Art 
Antonio Ripollés Mansilla, director Departament d'Educació i Didàctiques Específiques 
 
Representació del PDI 
Begoña Bellés Fortuño 
Alberto Cabedo Mas 
Mª José Esteve Ramos 
Jose Manuel Marco Borillo 
Adolf Piquer Vidal 
Mercedes Sanz Gil 
Vicent Sanz Rozalén 
 
Representació del PAS 
Alicia Bruno Romero 
Mercedes Cazalilla Hoyofrío 
Sari Mallench Martí 
Mª Luz Pérez Soler 
Juan Plasencia García 
 
Representació dels màsters 
Juan Carlos Palmer Pereira 
Sonia Paris Albert 
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Representació d’altres centres 
 
 
Representació de l’estudiantat 
Anna Albert Torres 
Nerea Bella García 
Iván Checa González 
Mara López Esteller 
Sergio Moreno Gómez 
 
Excusen l’absència 
Ana Alarcón Aguilar 
José Manuel Badía Contelles 
Carmen Emo Barberá 
Reina Ferrández Berrueco 
Isabel  Mª Vicent Soriano-Canós 
 

Ordre del dia 
1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (13/03/2018) 
2. Informe del degà 
3. Informe i aprovació, si escau, dels horaris dels graus de la FCHS per al curs 2018-19. 
4. Informe i aprovació, si escau, dels horaris dels màsters de la FCHS per al curs 2018-

19. 
5. Altres assumptes de tràmit 
6. Torn obert de paraules  
 

Desenvolupament de la sessió   
 

Abans de desenvolupar l’ordre del dia, el nou degà  transmet unes paraules a la Junta per 
manifestar l’honor que suposa assumir el càrrec i la representació institucional de la FCHS. 
Assenyala que amb el seu equip treballarà per aconseguir que la FCHS siga un exemple 
en els valors que ha de tenir un servei públic de qualitat. 
En aquest senti, demana l’ajuda i la complicitat de totes i tots els/les membres de la Junta 
per dur a terme el projecte. 
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la s essió anterior 
 
S’aprova per assentiment. 
 

2. Informe del degà 
 

El degà comença la seua exposició saludant a dos incorporacions d’última hora: Víctor 
Mínguez, com a director de Departament d’Història Geografia i Art, en substitució 
d’Inmaculada Rodríguez, nova vicerectora; Mª Luz Pérez, en substitució de José Luis Gordo, 
que s’incorpora a un nou càrrec en la gerència. El degà aprofita per desitjar-li el millor en la 
nova tasca. 
 
El primer punt de l’informe es refereix als nomenaments i cessaments en la nova Junta 
després de les darreres eleccions. 
El degà agreix el treball i compromís desenvolupat per la degana, Rosa Agost, els 
vicedegans Joan Traver i Auxiliadora Sales, la secretària Eva Breva, els vicedegans i 
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vicedeganes de titulació que no continuen, així com per les persones que ja no estan a la 
Junta: Rocío Blay, Sonia Reverter, Mª Jesús Blasco, Emilio Sáez. 
A continuació, exposa el llistat de les persones que formaran el seu equip, als qual agreix 
haver acceptat el compromís de dur a terme el seus programa de treball: 
 
-Patricia Salazar, vicedegana de Graus i Màsters 
-Esther Monzó, vicedegana d’Infraestructures i Planificació Estratègia. 
(Arran d’aquests nomenaments, el degà comenta que s’ha fet un replantejament dels dos 
vicedeganats respecte a l’equip anterior) 
-Javier Vellón, secretari 
-María Carmen Campoy Cubillo, vicedegana del grau en Estudis Anglesos 
-Kim Schulte, vicedegà del grau en Traducció i Interpretació 
-Carles Rabassa Vaquer, vicedegà del grau en Història i Patrimoni (fins la incorporació de 
Carmen Mª Fernández, de baixa per maternitat) 
-Mónica Velando Casanova, vicedegana del grau Humanitats: Estudis Interculturals 
-Susana Miquel Segarra, vicedegana del grau en Publicitat i Relacions Públiques  
-Roberto Arnau Roselló, vicedegà del grau en Comunicació Audiovisual 
-Hugo Doménech Fabregat, vicedegà del grau de Periodisme 
 
En el cas de les titulacions de Mestre/Mestra d’infantil i de primària, a la reunió han estat 
convocades Paula Escobedo Peiró, vicedegana del grau en Mestre o Mestra d’Educació 
Primària i María Lozano Estivalis, vicedegana del grau en Mestre o Mestra d’Educació 
Infantil, ambdues vicedeganes en l’etapa anterior. El seu nomenament és efectiu fins a 
setembre. El degà agreix la seua paciència amb el procés desenvolupat després de les 
eleccions i explica les dificultats en els nomenaments d’aquests vicedeganats per la 
complexitat del nou pla d’estudis d’aquestes titulacions, que començarà a setembre, i la 
disponibilitat del professorat d’aquests departaments. 
 
Pel que fa al representant de la FCHS en les Juntes dels altres centres de la UJI, el degà 
indica que hi haurà una única representant, Begoña Bellés, per donar més visibilitat a la 
FCHS davant els altres centre i per tenir un punt de vista més coordinat en la relació de la 
Facultat amb la resta de centres. 
 
Finalment, quant a aquest primer punt de l’informe, el degà comenta que, per acord dels 
centres amb el Vicerectorat d’Estudis, es mantenen les Comissions Gestores de Grau fins al 
1 de setembre, per evitar problemes, per exemple, en la gestió i organització de TFG. 
 
El segon punt de l’informe és el recordatori als departaments de que abans del dia 28 de 
juny han de fer arribar a aquesta Facultat les sol·licituds de reconeixement d'activitats 
organitzades, per tal de passar-les pel Consell de Direcció i poder incloure-les en el catàleg 
d’activitats del 1r.Semestre del curs acadèmic 2018-2019. A més, insisteix que és obligatori 
incloure el títol de l’activitat en valencià, castellà i anglès, amb l’objecte que puga quedar 
recollida correctament aquesta informació en el Suplement Europeu als Títols (SET). 
 
A continuació, exposa que s’està treballant amb l’actualització de la pàgina web de la FCHS. 
El procés de revisió està obert a tots i a totes, perquè facen arribar les idees que consideren 
adients. 
 
El quart punt de l’informe tracta sobre les Jornades de Foment de la Investigació. El degà 
indica que, després de recollir l’opinió de diferents fonts (doctorat, màsters i egressats), s’ha 
considerat que és millor canviar la data d’aquestes Jornades, de novembre a un altre mes, 
que podria ser abril. Enguany es mantindrà la data de novembre. Anima els presents a que li 
envien suggeriments sobre quina seria la millor data. 
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En l’àmbit de la investigació, també informa de que, amb la vicedegana Esther Monzó, s’està 
estudiant un altre format per la publicació dels treballs presentats a les Jornades, que podria 
ser amb el format de llibre. S’ha demanat ajuda al Servei de Publicacions i hi haurà un 
responsable de la FCHS que treballarà aquest tema. 
 
En el punt cinquè, el degà informa de que, amb el secretari, es van a obrir consultes amb el 
Servei Jurídic de la Universitat per veure quines és el marge que té la Facultat per introduir 
canvis en el reglament intern de la FCHS. Aquest va ser un punt important del programa del 
degà en les passades eleccions. 
 
El darrer punt de l’informe va tenir com a tema les infraestructures. El degà informa de la 
reunió que ell i la vicedegana Esther Monzó van tenir amb els vicerectors d’Infraestructures, 
l’actual i el nou, en la qual es va tractar, sobretot, la qüestió del nou edifici per a la FCHS: 
 

• Es va arribar a un acord per a cofinançar, amb el vicerectorat, la compra de portàtils i 
així esmenar les deficiències en aquesta matèria de les aules del nou edifici. 

• També es va demanar que es resolga el problema de ventilació d’algunes aules per 
l’escalfament produït pels ordinadors fixos. 

• Per al curs 2018-19, la Facultat podrà comptar amb 7 aules del nou edifici.  
• L’escenari que es va plantejar per al futur va ser incert. La previsió inicial d’ocupació 

del nou edifici per a dos anys, potser s’amplie a 3 anys. A més, sembla que hi ha un 
preacord amb l’anterior equip de la FCHS, que no va passar per la Junta de Centre,  
referent a quin serà l’espai per a la Facultat, que no és beneficiós per als interessos 
del centre. El nou equip considera que s’ha d’arribar a un altre acord. El degà 
assenyala que informarà a la Junta dels resultats de les negociacions. 

 
3. Informe i aprovació, si escau, dels horaris dels gr aus de la FCHS per al curs 
2018-19 
 
El degà dóna la paraula a la vicedegana de Graus i Màsters, Patricia Salazar, qui comenta 
que els horaris de graus han estat consensuats i aprovats per les diferents comissions 
gestores de grau. S’han assignat els espais del primer semestre i ara s’està treballant per 
completar l’assignació d’espais del segon semestre. 
 
El degà agreix a les comissions, administració de Deganat, i als vicedegans la feina 
realitzada en aquest procés. 

. 
S’aprova per assentiment  
 

4. Informe i aprovació, si escau, dels horaris dels  màsters de la FCHS per al curs 
2018-19 
 

El degà dóna la paraula a la vicedegana de Graus i Màsters, Patricia Salazar, qui comenta 
que els horaris dels màsters han estat consensuats i aprovats per les diferents comissions 
de màster. S’han assignat els espais del primer semestre i ara s’està treballant per a 
completar l’assignació d’espais del segon semestre. 
 
El degà agreix a les comissions de màster i l’administració de Deganat, la feina realitzada 
en aquest procés. 
 

 
S’aprova per assentiment. 
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5. Altres assumptes de tràmit  
 
No hi ha. 
 

6. Torn obert de paraules 
 
El degà expressa el seu condol per la mort del professor Diego López Olivares i el seu 
reconeixement públic per la notable tasca realitzada al llarg de la seua vida acadèmica. 
 
La vicedegana del grau en Mestre o Mestra d’Educació Primària, Paula Escobedo, en nom 
de la vicedegana del grau en Mestre o Mestra d’Educació Infantil, que no va poder assistir-
hi, i de les comissions de grau d’ambdues titulacions, transmet el malestar per la falta 
d’informació sobre la continuïtat o no de les esmentades vicedeganes en el nou equip de la 
FCHS. 
 
El degà agreix, de nou,  la paciència que tant les vicedeganes com les comissions han tingut 
amb el procés de nomenaments i justifica la situació per les dificultats comentades en el seu 
informe inicial a la Junta. En qualsevol cas, reitera que si no es produeixen nous 
nomenaments, tant les vicedeganes com los comissions de les esmentades titulacions 
continuaran fins al 1 de setembre. Així mateix, lamenta els problemes de comunicació i 
informació que s’hagen produït i es compromet a solucionar-los en el futur. 
 
La professora María José Esteve recolza les paraules de la vicedegana Paula Escobedo i 
demana que el canal de comunicació amb el degà siga més fluït. 
 
El degà reafirma el seu compromís de donar solució al tema. 
 
El director del Departament de Filologia i Cultures Europees, Tomàs Martínez, pregunta 
sobre l’assignació d’espais per als grups d’investigació. El degà li contesta que els espais 
per a grups d’investigació, instituts i seminaris estaran vinculats amb qüestions com la 
disponibilitat de la segona planta de l’actual edifici quan es produïsca el trasllat definitiu al 
nou edifici. 
 
 
El degà alça la sessió, de la qual, com a secretari estenc aquesta acta 
 
 
El secretari                                                                                 Vistiplau, 
Javier Vellón Lahoz       El degà 
            
         Andreu Casero Ripollés 
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Annex A. Acords presos 

 
Punt  de l’ordre  del  dia 
 

Acords  

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. S’aprova per 
assentiment 

3. Informe i aprovació, si escau, dels horaris dels graus de la FCHS per al curs 2018-19 S’aprova per 
assentiment 

4. Informe i aprovació, si escau, dels horaris dels màsters de la FCHS per al curs 2018-19 S’aprova per 
assentiment 

 


